
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-6/2015 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 12. 5. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Hojka, Pokorná, Tůma, Flemr, Baláš, 
Jelen, Coufalová, Vomáčko, Harbichová, Janák 
Studentská komora (s): Novotný, Pecinová, Omcirk,  
Omluveni: Kaplan (a), Panská (a), Pánková (s), Česák (s), Kalkusová (s)  
Nepřítomní: Blažek (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Vindušková, Petr, Bunc, Novotná, Perič 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. Dále upozornil, že 

zasedání 9. 6. 2015 bude po zasedání akademické obce, tedy od 14:30. 

Senátor Zahálka doplnil program o vyjádření AS UK FTVS k vyjádření rektora k odmítnutí 

jmenování docentů navržených ke jmenování profesory. 

Hlasování o programu zasedání 12. 5. 2015: (13-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/05/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 12. 5. 2015. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 14. 4. 2015 a z mimořádného zasedání 

dne 28. 4. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 14. 4. 2015. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 14. 4. 2015: (13-0-0).  

Usnesení 02/05/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 10. 2. 2015. 

 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z mimořádného zasedání dne 

28. 4. 2015. Senátor Tůma upozornil na formální chybu. Hlasování o zápisu z mimořádného 

zasedání AS UK FTVS dne 28. 4. 2015 s opravou chyby: (12-0-1). 

Usnesení 03/05/2015: AS UK FTVS schválil Zápis z mimořádného zasedání dne 

28. 4. 2015. 

 



3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o podepisování pracovních náplní. Evaluační komise by měla začít 

pracovat co nejdříve, aby bylo vidět hodinové využití pracovníků na jednotlivých katedrách. 

Dále by komise měla spolupracovat s komisí proděkanky Vinduškové. Dostali jsme 

navýšení refundace odměn z UK. Děkanka zmínila, že není mnoho návrhů na udílení cen, 

např. na cenu Josefa Hlávky. Dále informovala, že 13. 5. 2015 proběhne rektorský den. 

Pracuje se na reakreditaci oboru Biomechaniky. Bylo podáno 39 přihlášek do doktorských 

studií, 10 z nich do Biomechaniky. Upozornila, že členem komise pro přijímání doktorandů 

by neměl být člověk, který má mezi uchazeči svého potenciálního doktoranda. U projektu 

VaVpI proběhla výběrová řízení. Byli jsme požádáni, zda můžeme poskytnout nějakou 

spolupráci pro projekt Juniorská univerzita a byli jsme jednou z mála fakult, které se této 

spolupráce zúčastní. Dostali jsme schválenou reakreditaci oboru Fyzioterapie s 

připomínkou, která nám dává za úkol v roce 2017 upravit tuto reakreditaci tak, aby bylo více 

garantů, ne aby jeden člověk garantoval několik předmětů. Budou předkládány nové obory 

k projednání a to Kondiční trenér a Trenér se sportovní specializací. Očekává se schválení 

novely vysokoškolského zákona.  

Senátor Zahálka se zeptal, jak to vypadá s kariérním řádem. Děkanka zmínila, že bychom 

neměli jít pod ta nejnižší kritéria na UK v habilitačních a profesorských řízení. Ohledně 

kariérního řádu je třeba vědět z UK, jak se bude kariérní řád koncipovat. Zde se zaměňuje 

vzdělání s možností umístění, tedy není pravidlem, že člověk automaticky po dokončení 

Ph.D. nebo po habilitaci přejde do vyšší platové třídy.  

 

4. Prohlášení rektora UK 

Senátor Zahálka přiblížil prohlášení rektora UK a navrhl vyjádření AS UK FTVS ve smyslu 

podpory tohoto prohlášení. 

Hlasování o vyjádření AS UK FTVS: (13-0-0) 

 

Usnesení 04/05/2015: Akademický senát FTVS UK se plně ztotožňuje s prohlášením 

rektora Univerzity Karlovy v Praze ze dne 5. května 2015 a považuje odmítnutí jmenování 

docentů navržených ke jmenování profesory za svévolný zásah do akademické samosprávy. 

 

5. Projednání a schválení Pravidel pro organizaci studia 

Proděkanka Vindušková uvedla, že Pravidla pro organizaci studia byla upravena ve 

spolupráci s garanty jednotlivých oborů a přiblížila přítomným změny. Aktuální znění bylo 



předloženo studijní a legislativní komisi a bylo upraveno i ve spolupráci s právničkou 

Moskalovou. 

Předseda studijní komise Hojka se za tuto komisi vyjádřil, že připomínky byly zapracovány 

a upravenou formu považuje za přijatelnou ke schválení. Senátor Novotný upozornil na 

jednu připomínku, která nebyla zapracována. Senátor Flemr se zeptal, zda se Karolínka bude 

tisknout vždy, zda nebude časem pouze elektronicky. Proděkanka Vindušková odpověděla, 

že se neuvažuje o tom, že by se měla přestat tisknout. 

Hlasování o odsouhlasení připomínek ze studijní komise (14-0-0) 

Hlasování o pozměňovacích návrzích legislativní komise: (14-0-0) 

Hlasování o Pravidlech pro organizaci studia: (14-0-0) 

 

Usnesení 05/05/2015: AS UK FTVS schválil Pravidla pro organizaci studia. 

 

6. Stav rozpracovanosti organizačního řádu 

Senátor Zahálka informoval, že došlo k úpravě Článku 2 bodu 2.3, který přítomným 

přiblížil. Upozornil na rozpor názvů kateder a laboratoří. Senátor Flemr se vyjádřil, že se 

organizační řád málo projednává na katedrách. Předseda Heller zmínil, že předseda 

legislativní komise Kaplan předložil návrhy na úpravy. Děkanka se vyjádřila k postupující 

práci na organizačním řádu. 

 

7. Užívání znaku UK FTVS 

Proděkan Petr uvedl, že informoval rektorát o rozhodnutí postupovat vlastní cestou 

v redesignu znaku fakulty. Byl předložen nový návrh znaku a byly vymezena kritéria pro 

používání znaku. Senátor Flemr se zeptal na finanční náklady. Proděkan Petr uvedl, že cena 

byla do 20 tis. Kč. Senátor Jelen se zeptal na používání papíru s logem. Děkanka uvedla, že 

toto bude definováno opatřením děkanky. 

Hlasování o podobě znaku UK FTVS: (14-0-0) 

 

Usnesení 06/05/2015: AS UK FTVS schválil podobu znaku UK FTVS. 

 

8. Pravidla pro organizaci studia v doktorských studijních programech 

Proděkan Bunc poděkoval za schůzku se studijní komisí a uvedl, že jednotlivé připomínky 

byly zapracovány. Senátor Zahálka se zeptal, zde je v pravidlech uvedeno, zda student 

prezenčního programu musí být přítomen na pracovišti. Proděkan Bunc uvedl, že toto tam 



stanoveno není. Senátor Jelen se zeptal na povinnost doktoranda vyučovat. Proděkan Bunc 

uvedl, že toto by měla vymezit oborová rada. Senátor Zahálka uvedl, že by dokument 

doplnil o větu v tom smyslu, že rozsah povinností studenta vůči školícímu pracovišti určuje 

příslušná oborová rada po projednání se školitelem (bod 10, článek 4). 

Hlasování o Pravidlech pro organizaci studia v doktorských studijních programech: (12-0-2) 

 

Usnesení 07/05/2015: AS UK FTVS schválil Pravidla pro organizaci studia v doktorských 

studijních programech. 

 

9. Projednání a schválení Návrhu rozpočtu na rok 2015 

Předseda ekonomické komise přerušil zasedání pro diskusi s tajemníkem UK FTVS. Po 

přerušení předseda ekonomické komise Jelen uvedl, že Návrh rozpočtu na rok 2015 po 

schůzce s tajemníkem komise doporučuje ke schválení. 

Hlasování o Návrhu rozpočtu na rok 2015: (12-2-1) 

 

Usnesení 08/05/2015: AS UK FTVS schválil Návrh rozpočtu na rok 2015. 

 

10. Informace z Rady vysokých škol 

Doc. Novotná informovala, že byla schválena předsedkyní Rady vysokých škol a 

informovala o současném dění a o návrhu vysokoškolského zákona. Senátor Zahálka 

vyzdvihl reprezentaci doc. Novotné na půdě Rady vysokých škol.  

 

11. Různé 

Senátor Tůma se zeptal na právní služby. Tajemník uvedl, že v kauze doc. Süsse se jednou 

omlouval náš právní zástupce a jednou právní zástupce docenta Süsse. Jinak právní služby 

jsou nyní levnější, platí se za vykonanou práci právníka a ne za jeho osobu. S právničkou 

Moskalovou byla uzavřena smlouva, protože má levnější hodinovou sazbu než dosavadní 

poskytovatel. Proběhla diskuse ohledně Rozhodnutí o finančním limitu pracovišť po rok 

2015. 

Předseda Heller přivítal doc. Periče, který informoval o návrhu ČOV, který nás žádá o 

odbornou garanci v projektu Erasmus Plus. Projekt by měl zastřešovat testování dětí. ČOV 

nabízí 27 tis. eur, přičemž je ale třeba toto kofinancovat ve výši 20 %, což je 7 tis. Kč za 

rok. Děkanka se optala, proč tedy podpisové právo má rektor. Senátor Jelen podotkl, že o 



tomto není vůbec informován a lze těžko rozhodnout.  Proběhla diskuse ohledně návrhu 

ČOV. AS UK FTVS bere na vědomí informace o projektu s ČOV. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


